
Rada Miejska  

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł  Nr XLVIII/06 

z XLVIII - mej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 10 

sierpnia  2006 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 14,oo , a zakończono o godz. 17,25. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 12 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu. 

Obrady  prowadził  -   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Burmistrz Miasta                                          -   Lidia Grabowska 

Z-ca Burmistrza                                            -   Józef Blank 

Skarbnik Miejski                                           -  Maria Wróblewska 

Radca Prawny                                               -  Tomasz Kwiatkowski 

Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji  - Jan Kancidrowski 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej                                                     - ElŜbieta Rogowska 

Inspektor  Referatu Organizacyjnego          -   Marzenna Klimek 

 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  
- stwierdzenie quorum. 

2.   Wybór sekretarza obrad. 

3.   Przedstawienie porządku obrad . 

4.   Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

5.   Interpelacje i wnioski radnych. 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/72/2006 Kolegium Regionalnej  

      Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 kwietnia 2006r. w sprawie uchwalenia  

      budŜetu dla Nowego Miasta Lubawskiego na 2006 rok.  

7.   Podjęcie uchwał z zakresu  gospodarowania mieniem komunalnym w sprawie: 

      a)  sprzedaŜy nakładów- domków letniskowych w Partęczynach 
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         stanowiących własność gminy miejskiej, 

   b)   sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. Kopernika w Nowym Mieście Lubawskim  

         stanowiącej własność gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie, 

c) sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. 19 Stycznia w Nowym Mieście Lubawskim 

stanowiącej własność gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie, 

d) sprzedaŜy nieruchomości poł. w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Jagiellońskiej  

      stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 

e) sprzedaŜy najemcom lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy miejskiej  

      Nowe Miasto Lubawskie, 

f) sprzedaŜy na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy  

Miejskiej, 

g) zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XLVI/352/06 z dnia 30 czerwca 2006 r. w  

      sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości połoŜonych w Nowym  

      Mieście Lubawskim przy ul. Komnatki stanowiących własność Gminy Miejskiej 

  8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

  9.  Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski, 

stwierdzając na podstawie listy obecności,  Ŝe w sesji uczestniczy 12 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.  

Ad. pkt. 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  na sekretarza obrad zaproponował  

radną Alinę Śmiechowską. Rada Miejska przy 10 głosach  wybrała radną  Alinę 

Śmiechowską na sekretarza obrad ( przy 10 radnych biorących udział w głosowaniu ). 

 

                                                                  Ad. pkt. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad, poddając pod głosowanie, projekty uchwał z zakresu gospodarowanie 

mieniem komunalnym w sprawie: 

    a)  sprzedaŜy  nakładów- domków letniskowych w Partęczynach 
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         stanowiących własność gminy miejskiej. 

         Rada Miejska przy 8 głosach „za” i 2 wstrzymujących przyjęła powyŜszy wniosek 

         ( przy obecności 10 radnych ). 

   b)   sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. Kopernika w Nowym Mieście Lubawskim  

         stanowiącej własność gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

         Rada Miejska przy 7 głosach „za” i 3 wstrzymujących przyjęła powyŜszy wniosek 

         ( przy obecności 10 radnych ). 

c) sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. 19 Stycznia w Nowym Mieście Lubawskim 

stanowiącej własność gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

         Rada Miejska przy 7 głosach „za” i 3 wstrzymujących przyjęła powyŜszy wniosek 

        ( przy obecności 10 radnych ). 

d)  srzedaŜy nieruchomości poł. w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Jagiellońskiej  

      stanowiącej własność Gminy Miejskiej. 

         Rada Miejska przy 11 głosach „za”  przyjęła powyŜszy wniosek ( przy obecności 11 

         radnych ). 

d) sprzedaŜy najemcom lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy miejskiej  

      Nowe Miasto Lubawskie. 

         Rada Miejska przy 11 głosach „za”  przyjęła powyŜszy wniosek ( przy obecności  

         11 radnych ). 

e) sprzedaŜy na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy  

Miejskiej. 

     Rada Miejska przy 11 głosach „za”  przyjęła powyŜszy wniosek ( przy obecności 11  

     radnych). 

f) zmiany uchwały Nr XLVI/352/06 Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2006 r. w  sprawie 

oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości połoŜonych w Nowym  Mieście 

Lubawskim przy ul. Komnatki stanowiących własność Gminy Miejskiej Rada Miejska 

przy 8 głosach „za”  przyjęła powyŜszy wniosek. 

 

Ad. pkt. 4 

 Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym  

przedstawiła  Burmistrza Miasta – L. Grabowska. 
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Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami  oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego  , a takŜe sprawozdanie z 

działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym stanowią Zał. Nr 2-3 do protokołu. 

Program Obchodów Dni Nowego Miasta Lub. – stanowi   załącznik do sprawozdania.  

Ad. pkt. 5 

Radni zgłosili następujące wnioski i interpelacje w sprawie: 

Radny – R. Kordalski 

- dostarczania materiałów na sesję z wyprzedzeniem, a nie bezpośrednio przed sesją, 

-  kiedy  zostanie powołane Centrum Sportu, które będzie realizować zadania własne gminy z  

   zakresu kultury i sportu ? 

- na jakich zasadach postanowiła się uwłaszczyć spółka – MZK  w zakresie biomasy      

   olejowej?  

- wnioskuje o zaniechanie n/w inwestycji, a przekazanie 100 tys. zł. na obiady dla dzieci: 

   budowa oświetlenia ul. Narutowicza – przeznaczyć wpierw na remont dróg-ul. peryferyjne  

   – 90 tys. zł., 

   -  ciąg spacerowy – nie jest ujęte w planie zagospodarowania przestrzennego – samowola 80  

      tys. zł., 

   -  dom socjalny za symboliczną złotówkę / 120 tys. zł./, 

   - naprawienia nawierzchni  ul. Pięknej, 

   - wyjaśnienie na jaki cel zostanie przeznaczony kredyt na zaciągnięcie, którego wyraziła  

     zgodę Rada na sesji w dniu 22.05.2006 roku,  

    

 Radny – M. Łydziński  

 - konkursu na dyrektora OSiR i dyrektora Gimnazjum , w przypadku konkursu na  

    Dyrektora OSiR został ogłoszony i odwołany , a w przypadku konkursu na dyrektora  

    Gimnazjum ogłoszony. 

-  ile dni urlopu ma jeszcze do wykorzystania Pani Burmistrz? 

-  zgłasza potrzebę naprawienia dziury w nawierzchni – ul. Piękna 

 

Radna – Alina Śmiechowska 

- w sprawie umieszczenia przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej mieszkańca Nowego 

  Miasta Lubawskiego Pana Henzel w Domu Pomocy Społecznej i wywiezienia jego  

  prywatnych rzeczy na śmietnik. 
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Ad.pkt. 6 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIII/72/2006 Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie z 

dnia 27 kwietnia 2006r. w sprawie uchwalenia  budŜetu dla Nowego Miasta na 2006 rok.  

Z-ca Burmistrza – J. Blank 

przedstawił dwie oferty na utrzymanie boisk piłkarskich. Zwrócił się o ustalenie kwoty do 

końca roku do wysokości, której Burmistrz Miasta mógłby ogłosić przetarg – konkurs ofert na 

realizację tych zadań własnych gminy miejskiej. 

Radny – R. Kordalski 

zaproponował przeznaczenie środków  na oświetlenie ul. Narutowicza dla Klubu Sportowego. 

Z-ca Burmistrza – J. Blank 

zwrócił się o wprowadzenie kwoty 50 tys. zł. do projektu zmian budŜetu dla Klubu 

Sportowego na utrzymanie boisk sportowych. 

Radny – J. Szczepański 

poparł tę propozycję z zastrzeŜeniem, aby była to ostatnia propozycja wsparcia Klubu  

aby na kolejnej sesji Klub nie występował   o przekazanie Klubowi ciągników, sprzętu. 

Z-ca Burmistrza – J. Blank 

jest to odrębna sprawa poza uchwałą.  

Radny – J. Szczepański 

wskazał na zagroŜenie wykonania budŜetu w II półroczu. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski poddał pod glosowanie 

wniosek Burmistrza Miasta w sprawie wprowadzenia do projektu budŜetu kwoty 50 tys. zł na 

utrzymanie boisk sportowych, który został przyjęty przy 8 głosach „za”. 

Z kolei poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska 

przy 11 glosach „za” i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie.  

Uchwała Nr XLVIII/366/06  – stanowi Zał. Nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 7 

a) Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nakładów – domków letniskowych w Partęczynach 

stanowiących własność gminy miejskiej odczytał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. 

Kłosowski. 

 Wprowadzenia do powyŜszego projektu uchwały dokonała Burmistrz Miasta – L. 

Grabowska. Rada Miejska przy 11 głosach „za” i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę w 

powyŜszej sprawie. 

Uchwała Nr  XLVIII/367/06 –  stanowi Zał. Nr 5 do protokołu. 
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b) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

glosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. Kopernika w 

Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

 Rada Miejska  przy 11 glosach „za” i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę w 

powyŜszej sprawie. 

 Uchwała Nr  XLVIII/368/06 –  stanowi Zał. Nr 6 do protokołu. 

c) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  odczytał projekt uchwały w sprawie 

sprzedaŜy działki gruntu poł.  przy ul. 19 Stycznia w Nowym Mieście Lubawskim 

stanowiącej własność gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Radny – M. Łydziński 

zapytał na czym polega róŜnica pomiędzy tym projektem a poprzednią uchwałą. 

Kier. Ref. Bud. – J. Kancidrowski   

poprzednia uchwała dot. wielkości około 3 arów. Przystąpiliśmy do podziału, odliczenia tego 

co jest konieczne i wyszło 1,67 ha. Dotyczy to końcówki skarpy przylegającej do posesji p. 

Janiny Urbanowskiej. 

Radny – M. Łydziński 

jaki jest cel, po co komu skarpa ma słuŜyć, będąca integralną częścią drogi? 

Kier. Ref. Bud. – J. Kancidrowski   

W związku z tym zatrzymaliśmy to  co jest konieczne. 

 Z kolei Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska przy 6 głosach „za” i 6 wstrzymujących 

się podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr  XLVIII/369/06 –  stanowi Zał. Nr 7 do protokołu. 

d) ) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  odczytał projekt uchwały w 

sprawie sprzedaŜy nieruchomości poł. w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Jagiellońskiej 

stanowiącej własność  Gminy Miejskiej. 

Radny- R. Makowski 

proszę o wyjaśnienie. 

Kier. Ref. Bud. – J. Kancidrowski   

to jest działka pod transformatorem, którą w tej chwili dzierŜawi  p. Markuszewski.  

Z kolei Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska przy 11 głosach „za” i 1 

wstrzymujących się podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr  XLVIII/370/06 –  stanowi Zał. Nr 8 do protokołu. 
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e)  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

glosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy najemcom lokali mieszkalnych 

stanowiących własność gminy miejskiej. Rada Miejska  przy 11 glosach „za” ( przy 11 

głosach biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

 Uchwała Nr  XLVIII/371/06 –  stanowi Zał. Nr 9 do protokołu. 

f) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

glosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy na rzecz  najemcy lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność gminy miejskiej. Rada Miejska  przy 11 glosach „za” ( przy 11 

głosach biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

 Uchwała Nr  XLVIII/372/06 –  stanowi Zał. Nr 10 do protokołu. 

g)  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  odczytał projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XLVI/352/06 z dnia 30 czerwca 2006 r. w 

sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości połoŜonych w Nowym Mieście 

Lubawskim przy ul. Kornatki stanowiących własność Gminy Miejskiej. 

Wprowadzenia do powyŜszego projektu dokonał Kierownik Referatu Budownictwa- J. 

Kancidrowski. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 11 głosach „za” postanowiła zdjąć z porządku 

obrad przedmiotowy punkt i wprowadzić na następną sesję 

Projekt uchwały – stanowi Zał. Nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych udzieliła Burmistrz Miasta – L. Grabowska: 

 

- na temat kredytu odpowiedź damy na piśmie w ciągu 2 tygodni, 

- odnośnie samowoli budowlanej przy budowie fontanny ma pan złe informacje. Fontanna jest 

   elementem małej architektury i terenów zielonych. Bazuję na opinii inŜynierów  

   powiatowych, 

- w sprawie murów obronnych to nie wybicie przejścia tylko otwarcie furty, która istniała i 

stanowiła przejście, wyjście z miasta. Ta furta jest widoczna. Wszystkie dokumenty do tego 

są zbierane. Jeśli będzie komplet to zaczynać będziemy przejście. Będzie to nadzorował 

równieŜ Konserwator Zabytków. Największym kosztem będzie pobudowanie chodnika. 

Pomnika 7 Grudnia na pewno nie będziemy dotykać, bo z dokumentacji wynika, Ŝe furta jest 

wąska. Pomnik chcemy uporządkować, gdyŜ  p. Korecki, b. radny miejski stwierdził, iŜ tam 

jest duŜo błędów. 

- jeśli chodzi o wykorzystanie mojego urlopu, jeśli pozwolą na to obowiązki, to będę go  
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 wykorzystywała nadal. 

- ul. Piękną w dalszym ciągu trzeba będzie naprawiać, 

-  w związku z nie podpisaniem umowy przez Nadleśnictwo Brodnica na dzierŜawę OSiR  

 oraz trudną sytuacją Ośrodka i jego likwidacją, konkurs na  dyrektora OSiR został odwołany.       

- jeśli chodzi o dyrektora Gimnazjum nie został odwołany, bo nie został ogłoszony Ŝaden 

konkurs. Natomiast prawda jest, Ŝe p. dyrektor kończy się okres  kadencyjności i trzeba 

podjąć decyzję, więc nie ogłaszałam Ŝadnego konkursu i przedłuŜyłam umowę p. dyrektor – 

powierzenie obowiązków na następną kadencję, 

- w sprawie oznakowania, parkingów, mini-busów odpowiedzi udzielimy na piśmie, 

- ciągu spacerowego nie ma, a jest przejście dla pieszych między Rynkiem a parkingiem. 

Stanowi ono element szlaku św. Jakuba. 

-w sprawie umieszczenia Pana Henzla -mieszkańca Nowego Miasta Lubawskiego w Domu 

Pomocy Społecznej odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Andrzejewski – Inspektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej . Poinformował ,Ŝe w związku z przeprowadzaniem w 

mieszkaniu zajmowanym przez  Pana Henzla dezynfekcji zleconej przez Spółdzielnię 

Mieszkaniową w Nowym Mieście i zagroŜeniem dla zdrowia i Ŝycia osób przebywających w 

tym mieszkaniu ,wobec innej moŜliwości w/w został  umieszczony na okres 14  dni  w 

schronisku. W zakresie wystawienia prywatnych rzeczy w/w na śmietnik , konieczne jest 

uzyskanie informacji od Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej.   

  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski odczytał pismo z dnia 

09.08.2006 r. Nr SM/46/2006 Komendanta StraŜy Miejskiej w sprawie wniosku Komisji 

Porządku Publicznego Rady Miejskiej z dnia 09.05.2006 r. dot. wprowadzenia słuŜb straŜy 

miejskiej w godzinach wieczorno-nocnych. 

Ad. pkt. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. 

Kłosowski zamknął obrady XLVIII-mej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący 

                                                                                                    Rady Miejskiej 

( Alina Śmiechowska)                                                              (Grzegorz Chętnicki) 


